
Borgund Utvikling
Styremøte 1-2023

02.02.23

Deltagere:

Kjell Rune Humborstad

Solgun Haugen

Torbjørn Kirkevold

John Bøthun Liøen

Ikkje til stade:

Øyvind Hauge Horge

Marit Røysum Kvamme

Sak 1: Gjennomgang forrige møtereferat

- Manglar referat frå dei siste to åra. Vert lagt over på google disk dersom det let seg gjera.

Sak 2: Endring av vedtekter.

- Setta avgrensingar på styret sin handlefridom mellom årsmøta.

- Årsmøte ba styret laga eit forslag til å justera vedtekter som regulerar kor mykje styet kan

disponera i eit einskildvedtak-, samt vurdera å innføra søknadsfrist for søknad om tilskot.

Sak 3: Brønnøysundregistrene

- Ordne styresamansetning i Brønnøysundregisteret.

Sak 4: Stønad til Lærdal rideklubb.

- Søknad om økonomisk stønad til hestehinder for rideklubben kr 12 000,- eller meir. Årsmøte

skal få ta den avgjersla.

Sak 5: Folkemøte om nærbutikken i Borgund.

- Nærbutikken i Borgund ynskjer at Borgund Utvikling skal vera medarrangør for eit folkemøte

i samband med framtida til butikken. Det vert årsmøte i Borgund Utvikling etterpå.

Sak 6: Dato for årsmøte 2023.

-     Dato for årsmøte i Borgund Utvikling 2023 vert torsdag 23.mars.

Sak 7: Oversikt over aktivtetar, lag og foreningar i Borgund.

-       Borgund Utvikling lagar liste.

- Til informasjon for nytilflytta borgjinder

Sak 8: Ny logo og ny heimeside.

-       Ny heimeside vil bli: borgund.info

-       Styret i Borgund Utvikling har samarbeida med ein lokal grafiker for ny og spanande logo.



Sak 9: Kjøp av lerret til kommunehuset.

- Styret i Borgund Utvikling har avgjort at me forskutterer innkjøp av lerret for så sjå om det er

mogeleg å få igjen utlegget ved eit seinare høve. Søknad til kommunen avslått grunna

innkjøpsstopp. Dette kan òg komme ein framtidig filmklubb og andre arrangement  til gode.

Sak 10: Undergrupper og subkomitear.

-      Guro Nesse har fått tilgang til facebook-sida til Buiborgund.

- Styret i Borgund Utvikling ser det som positivt at personar utanfor styret tek initiativ til

arrangement og hendingar i bygda. Styret set av eigen post på budsjettet til aktivitetar, dette

kan bli vedteke på årsmøtet.

Saker på vent:
- Sentrumsprosjekt

For styret

John Bøthun Liøen


